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To: @minvws.nl
Cc: @minvws.nl]; IEEE @minvws.nl]
From: Ego
Sent: Fri 10/8/2021 2:59:11 PM

Subject: RE: onderzoek PBM's

Received: Fri 10/8/2021 2:59:12 PM

Managementnota (concept) v8-10-2021.docx

Hierbij de concept Management nota die we vandaag met GMT IEEEenBE hebben besproken.
Met behulp van de Management nota heeft | EEE het rapport van de voorraadcontrole kunnen lezen. Maar het bleef wel een

uitdaging!

en ik hebben een en ander met hen doorgenomen en ook de actiepunten besproken die GMT nog moet oppakken. Hier

gaan zij direct mee aan de slag.

Komende maandag zal EEAF-EM de nota met [ER bespreken. Daarnaast gaat GMT komende week snel aan de slag om de

voorraad 2021 vast te kunnen stellen. Gelukkig gaat dit om slechts enkele orders, maar er zal toch uitzoekwerk verricht moeten

worden.

en ik waren tevreden met dit overleg.

Voor nu prettig weekend!

gr 5.1.2e

Van: SRL CR PLY)JE eminvws.nl>
Verzonden: donderdag 7 oktober 2021 22:03

Onderwerp: RE: onderzoek PBM's

Ha,

Bedankt en ontzettend bedankt voor de vele uren die jullie hierin hebben gestoken. Ik ga het dit weekend echt even goed
doorlezen. Is het handig om oplegger ook te delen, zodat we die ook mee kunnen sturen met de ADR? Kom ik maandag nog

even voor op de lijn.

Groet,

Verzonden: donderdag 7 oktober 2021 17:38

ED) IEE eminvws.nl>
Onderwerp: FW: onderzoek PBM's

i]

en ik hebben de uitzoekpunten nog bekeken. Deze verschillen hebben een minimale omvang en hebben wij daarom zo

gelaten.

Dat betekent dat het rapport zoals in de bijgevoegde mail zit ongewijzigd is.

Morgen hebben wij een afspraak met GMT om onze opzet voor de oplegmemo bij het rapport voor [EE3 te bespreken.

groeten,

Verzonden: maandag 27 september 2021 22:16
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@minvws.nl>

5.1.2e 51.2e|} minvws.n!> [ERE
CALE) <PERFI@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: onderzoek PBM's

Ha EXE,

Is vrijwel gereed. Zie bijlage.

Resultaten zijn afgestemd met LCH, maar VWS heeft meer betaald dan LCH als ingenomen voorraden heeft verantwoord.

Dit betreft de zogenaamd< ||| NTGNGIEE die in het begin van de pandemie zijn doorgeleverd aan de zorg

maar waarvan de administratieve vastleggingen grotendeels achterwege zijn gebleven.

en hebben aanvullende informatie ontvangen en kijken hier begin volgende week naar.

De resultaten zijn ook gedeeld met GMT en moeten nog met hem besproken worden.

Daarna gaat de notitie naar de ADR. NB Ik nes [I op hoofdlijnen bijgepraat.

Met vriendelijke groet,

Financieel-Economische Zaken / Afdeling Budgettaire Zaken

Werkdagen

Van: SES EEE ins. >

Verzonden: maandag 27 september 2021 21:31

@minvws.nl>

a minvws.ni> JERE
<SRR @ minvws.nl>

Onderwerp: onderzoek PBM's

Hi,
Is het onderzoek naar PBM’s (eigen inkoop) afgerond? 1k zou dit graag aan de ADR ter toetsing willen voorleggen (is denk ik ook

een mijlpaal in onze voortgangsrapportage) en afspraak.

Groet,


